
Referat FAU 28. 11. 2023 

 

Klasse  Navn Tilstede  

1.trinn   

2a Susanne  x 

2b Gjertrud (Vara) x 

3a Astrid  x 

3b Eivind  x 

3c Fredrik x 

4a   

4b Lene x 

4c Line x 

5a Katrine  x 

5b Arild  x 

5c   

6a   

6b Anne  x 

7a Jarle x 

7b   

 

Helene som satt som leder i fau i fjor og har nå blitt ny leder i år ettersom opprinnelig leder, Ingvild, 

har trukket seg.  

Alle har fått en gruppe som de er delt inn i. Viktig at alle medlemmer i fau er med i facebookgruppen 

til fau.  

Ikke alle har fått epost. Epost listen må oppdateres.  

 

1. Orientering fra rektor:  

Ingvild hadde fått noen innspill, men ga beskjed på mandag om at hun trakk seg som fau 

leder.  

 

Timeplaner: Det er noen endringer i timeplaner. Legger ut mer undervisning til lærerne. 

Spisetid er pedagogisk arbeid – undervisning for elevene. Spisetiden skal ha et pedagogisk 

innhold. Det kan være nyheter, lesestund, eller annet pedagogisk innhold.  15 minutter 

avsatt til spisetid. Høres lite ut, men har stor betydning økonomisk. Skolen er ca 2 mill i 

underskudd. Det betyr at det er lite penger igjen til ekskursjoner osv. Store deler av 

budsjettet brukes til personale – å ha nok pedagogisk personale.  

Ofte snakker vi om at vi trenger flere ressurser. Vel så ofte handler det om riktig kompetanse. 

Ikke nødvendigvis flere voksne, men riktig kompetanse. Jobber mye med utfordrende elever, 

skolen er i kontakt med bkl. ( Bergen kompetansesenter for læringsmiljø)  

Ansatt en vernepleier som er på 1.trinn som har god kompetanse på utfordringer som er 

aktuell på trinnet. Brukes blant annet til veiledning av annet personale.  



I gang med elevundersøkelse. Skolen har valgt å gjennomføre på 5, 6 og 7.trinn. Ønsker å 

kartlegge trivsel og læring. Bruke resultatet videre. Kan se på klassenivå. Gjennomføres innen 

8.desember.  

 

Foreldreundersøkelse – kun 16% har svart til nå. Ønsker mer svar. I fjor var det premiering 

for den klassen med størst svarprosent. Kun 1 foreldre pr barn som har fått lenken som kan 

svare. Kan ikke gjøre noe med det. Johnny sender ut purring på vigilo, og alle fau 

representanter purrer på fb siden til klassen. Viktig å svare også om du er fornøyd med ting. 

Fristen for å svare på foreldreundersøkelsen er 20.desember.  

 

Kvalitetsoppfølging på våren. Der er fau representert ved leder og faggruppen i fau. Johnny 

tar kontakt med faggruppen ang kurs, pleier å være rundt 12.januar.  Kvalitetsoppfølging 

handler ofte om utviklingsarbeidet som skolen driver med, samt det sosiale.  

 

Ingvild hadde fått en henvendelse ang 1.trinn til neste år. Skal organiseringen være som 

trinn, eller mer som klasse? Skolens ønske er å fortsette som ett trinn. Noe av bakgrunnen; 

ikke så låste grupper. Kan få uheldige konstellasjoner som blir værende over mange år. 

Større fleksibilitet. Noen startutfordringer har det vært i år, men veldig fornøyd slik det er nå 

og har troen på den måten å jobbe på.  

Tanken er å fortsette som trinn oppover fra 1.trinn. Dette må evalueres underveis. Rom har 

også noe å si for måten en jobber på. Har ikke lokalene til en typisk baseskole. Det er få rom  

på Haukedalen og full skole.  

 

Noen foreldre melder inn til fau at noen blir plaget. Hva skal de gjøre med det? Jentegrupper 

som fungerer dårlig osv. Litt vage meldinger. Viktig at hvis man vet om noen som ikke har det 

bra på skolen, så er det viktig å være konkret. Hvem er det, hva skjer osv. Vanskelig å ta tak i 

med vage meldinger. Fau skal ikke fikse klassemiljøutfordringer, det er skolens oppgave. Ting 

kan ikke meldes inn til fau anonymt. I utgangspunktet skal slike ting meldes inn til lærerne. 

Hvis man opplever å ikke bli hørt er det skolens ledelse som skal kontaktes. Skolen har klare 

prosedyrer på hvordan de skal ta tak i slike ting. En melding om dette bør komme ut.  

 

Stranddag i juni. Det vil komme en faktura til fau.  

 

2. Orientering fra fau leder:  

Ansvarsgruppe: Har trafikkgruppen satt i gang refleksaksjon? Trafikkgruppen bør lese referat fra 

tidligere slik at refleksaksjon kan komme i gang.  

Sosialkomite: Har arrangert halloweenfest i gymsalen. Det er skrevet referat fra dette. Oppleves som 

få representanter i komiteen. Skrik ut om det er behov for flere representanter.  

17.mai komiteen må settes i gang i januar. 4. og 5. trinn har ansvar for dette.  

Forslag: fra 1.trinn avtales det hvem som er fau representanter og klassekontakter opp gjennom 

årene. Ofte de samme som går igjen, få som melder seg.  Fau er enig i dette.  

I fjor: fau var samstemte i fjor. Foreldre ga tilbakemelding om at det var litt dumt at de fikk beskjed 

om å kjøpe ting og ta med til julekalender fra skolen. Selv om det «bare» er 30 eller 50 kr så oppleves 

det som mye for noen. Det er ulikt fra klasse til klasse hvordan dette gjøres. Fau har et ønske om 

heller ha fokus på for eks gjenbruk , omvendt julekalender, gjøre noe positivt for andre, ta med noe 



du ikke leker lenger med eller lignende. Johnny tar dette opp på tirsdagstiden med personale. 

Kanskje mer likt på klassene 

3. Eventuelt:  

Trafikkomiteen – hvordan går det med den jobben? Vanskelig å komme inn som ny 

representant.  

Noe må gjøres med skoleveien, overgangsfeltet er lite oversiktlig med snarveien som 

kommer brått på, biler kjører for fort selv med fartsdumper. Klage er sendt inn til 

fylkeskommunen, samt purring. Har ikke fått svar på dette.  

 

Refleksaksjon i desember settes i gang av trafikkomiteen.  

 

4. Dato for nytt møte: Torsdag 25.januar klokken 18.00 på personalrommet.  


